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Referat fra møte i kommunalt FAU 22/8-22 

Tilstede: Anne Berner, Anita Torgersen, Torstein Aasen. 

Forfall: representanter fra Eggedal skole.  

Det første møtet i KFAU for 2022-2023 ble arrangert før nye FAUer ved skolen hadde 
konstituert seg. Representanter fra KFAU for 2021-2022 ble derfor kallet inn til dette møtet.  

 Punkt Sak Notater i saken og videre oppfølging 
14/22 Oppfølging fra forrige møte 

 
• Rom til E-sport  

 
 
 

 
 

 
 

 
• Rusfri Ungdomsfest 

 
 
 
 
 
• Natteravnordningen/bekymring 

for ungdomsmiljøet 
 
 
 
 

 
 
Det tidl.filmrommet tas i bruk til rom for 
E-sport. Rombehovet er avklart med 
eiendomsforvalter og rektor. Kurstilbud 
for å gjøre bruk av e-sport i 
skoledagen. Kroppsøving? 
Tilrettelegging for elever med behov 
for alternative dager. 
 
Rusfri ungdomsfest ikke gjennomført. 
Etterlyses midler til dette i 
kommunestyret. Involvering 
Ungdomsrådet og Ungdomsklubben. 
Tidspunkt: våren 2023? Hanne sjekker 
med Hilde Teksle Gundersen. 
 
Utlysning etter natteravner i regi av 
KFAU. Utlyst på radio (Anne), og i brev 
til alle foresatte på SUS (Hanne). Kun 
en respons. FAU organiserer vakter 
blant 10.trinnsforeldre som vakter på 
ungdomsklubben. Nytt initiativ etter 



 
 
 
 
 
 
 
 
• Tilbakemelding etter befaringa 

på Sundvollen oppvekstsenter 
 
 
 
 

 
• Status Tsjekkia-

/Nederlandstur. EU-opplegg/ 
utenlandstur til minnesmerker 
for 2. verdenskrig  

 

jul/nyttår. Invitere politiet og 
helsesykepleier til foreldremøter på 7. 
10. trinn om rus? Foreldremøter med 
diskusjon av case? Konsekvenser for 
videre utdanningsløp? Tas opp i 
rektorgruppen. Oppfølging av Ungdata. 

 
Stort oppvekstsenter. Muligheter for 
samdrift på ansatte. Utredes videre 
høsten 2022 i samarbeid med skolen, 
barnehagen, eiendomsforvaltningen, 
helsestasjonen og hovedutvalget for 
oppvekst,. 

 
 
Utenlandstur ikke avholdt pga 
koronapandemien. Ønske fra skolen 
om å opprettholde samarbeidet med 
Tsjekkia. Gjelder kun et fåtall elever 
som får valgafget Internasjonal 
kontakt. Utredes muligheter for å tulby 
tur for alle. Mulighet for å søke om 
midler fra Udir til tur til minnesmerker 
etter 2. verdenskrig i utlandet. 
Krigssituasjonen i Europa spiller inn for 
skoleåret 2022-2023. Mulighet til å 
søke om finansiering gjennom stiftelser 
(Tilskuddsportalen). Hanne tar opp 
saken med rektor på ungdomsskolen 
og ved budsjettbehandlingen for 2023. 

15/22 Oppvekstsjefen informerer: 
Se politisk sak til Hovedutvalget 
 

Hanne 

16/22 Saker HU 
Herunder spesielt: 
PS      Kvalitet og utviklingsmelding 
PS      Kompetanseutviklingsplan for 
Sigdalsskolen  
PS      Nye vedtekter for SFO 
 

Kvalitets- og utviklingsmeldingen: 
Resultater for engelsk fortsatt lavt på 
5. trinn. Bedring på 8. og 9. trinn. Gode 
resultater på motivasjon og mestring 
på 7. trinn (Elevundersøkelsen).  
Kompetanseutviklingsplanen om tilbud 
til etter- og viderutdanning, kurs mm 
for ansatte. 
Nye vedtekter for SFO rensket for 
unødvendige bestemmelser og 
oppdatert for nye ebstemmelser om 
refusjon i betaling for 1. trinnselever. 

17/22 Trafikksikkerhet 
 
Status trafikksikkerhetsplan  
 
 
Ny søknadsfrist for 
trafikksikkerhetstiltak er 15. oktober. 
Ønsker/behov? 
 

Trafikksikkerhetsplanen er på det 
meste ferdig.  
Ønsker om mer gang- og sykkelvei, 
særlig Prestfoss-Sandsbråten.  

Vi fikk tilskudd til snarvei fra 
Tislebekkveien til Kringstadbakken. 

https://publikum.kongsbergregionen.no/Sigdal/DmbMeeting/111
https://publikum.kongsbergregionen.no/Sigdal/DmbMeeting/111
https://publikum.kongsbergregionen.no/Sigdal/DmbMeeting/111


 Tiltaket settes i produksjon så snart 
som mulig. Sluttrapport innen 15. nov.  

Ny søknad om tilskudd til sikrere 
skolevei og nærmiljø i henhold til 
trafikksikkerhetsplanen sendes inn 
innen fristen 15/10-22. Innspill om 
gang- og sykkelvei Sandsbråten-
Prestfoss, belysning (flere), 
hjertesoner rundt skoler og 
barnehager. 

 
18/22 Evt.  

Splashdown 
 

 
Etterlysning av tiltaket. Hanne 
undersøker nærmere med Hilde T. 
Gundersen. 

 

 

 

Med hilsen 

 

Hanne Bredde Vig 

Oppvekstsjef 

 

Dokumentet er godkjent for elektronisk forsendelse. 
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